
 

 
 

Referat for bestyrelsesmøder nr.16 
Syd- & Østsjællands Fodbolddommerklub 

21/9  2010 kl. 18:30 
 
   
Fremmødte: Claus Olsson (CO), John Hansen (JH), Tonni Ristorp (TR), Jens Pedersen (JP) 
Afbud:       Lars Erik Buller Friis.  
 

 

Velkommen 
 
 

  1)Godkendelse af dagsorden: 
    Dagsorden godkendt uden bemærkninger. 

 

  2) Godkendelse og underskrivelse af sidste referat: 
 Referat godkendt og underskrevet. 
 

  3) Nyt fra formanden (CO): 
3.1) Orientering fra DBU, SBU, DFU, SFU, DIF, DGI, Firma sport: 
        CO oplyste at SFU har konstitueret sig, Næstformand Kim Hansen, sekr. Tonni Ristorp 
        I forretningsudvalget er  Thorkild A Jensen, Kim Hansen og Flemming Linnemann. 
        SFUs repræsentanter i dommerudvalg er: Thorkild A Jensen og Flemming Linnemann. 
        Alle øvrige udvalg er uændret. 
        CO oplyste at der er lavet en arbejdsgruppe i SFU til at revidere SFUs vedtægter. I denne gruppe er    
        Erik Møller, Bent Halfdan, Ulrik Wancher og Claus Olsson. 
         
 

3.2) Information almen 
Der er kommet en klage over en af SØFs dommere. Han mødte først op ti min. før kick off og 
opdagede først der at han havde glemt sine støvler. Han kontaktede holdene og sagde at kampen vil 
blive forsinket ca. fem min. da han skulle hjem efter sine støvler. Kampen kom først i gang 45 min 
senere.  Dette har klubberne indgivet en protest over. JH kontakter vedkommende dommer. 

 

 

  4) Nyt fra kassereren (TR): 
4.1) Medlemsliste 
       Medlemsliste ikke udsendt 
        
 

4.2) Information om regnskab: 
       Der foreligger et mindre underskud i forhold til det budgetterede. 
               

4.3) Information vedr. budget: 
       Iab. 

4.4) Information almen: 
       Iab. 

 

  5) Nyt fra Kampfordelere (TR): 
5.1) Orientering fra Kampfordeleren: 
       IAB 
 

5.2) Information almen:. 
       Iab. 

 

  6) Nyt fra udvalg: 
6.1) Information fra Uddannelsesudvalget: (JH) 
       JH oplyste at begge emnegrupperne er på plads og invitationerne er udsendt. 
       JH forespurgte om hvor FUN midlernes penge gik hen. TR oplyste at de gik i uddannelsesudvalgets      
       kasse. 
 
 
 
 



 
6.2) Information fra Talentudvalget: (JH) 
       JH har haft telefonmøde med Jesper Jensen vedr. talenter. De blev enige om at de talenter som var i   
       gruppen før sommerferien 2010 ikke er med i gruppen mere, da de mere eller mindre er rykket op eller 
        er med i talentgruppen i SBU. De har inviteret 7 nye dommere hvor at de 6 har givet svar tilbage. 

6.3) Information fra IT/web-udvalget:  (TR)  
       Der vil blive afholdt møde i IT udvalget  inden udgangen af november måned. 
  
6.4) Information fra Indeudvalget: (TR) 
              TR informerer på hjemmesiden: Da der ikke er noget nyt i reglerne for indefodbold er det kun de    
    dommere som ikke har deltaget i indefodboldinstruktion før, og som ønsker at dømme indefodbold der    
    skal møde op den 6/10 på Køge vandrerhjem.  
       Udvalget afventer afgørelse på DBU møde den 6/10. Derefter vil de finde en dato for instruktion i futsal 
       regler. Udvikler staben er på plads vedr. indefodbold, og der vil blive foretaget udviklinger som sidste    
       år. 
 

6.5) Information fra Aktivitets-udvalget:  
       Iab. 

6.6) Information udvalg. 
       Iab. 

  7) Åben for tilføjelser:  
7.1) Retningslinjer for at dømme for egen klub. 
       TR har ikke nået at lave forslag til ovenstående på grund af arbejde 
       Dette punkt vil blive taget med på næste møde. 
 

7.2)Generalforsamling 
       Valdemar Riis Søndergaard har meddelt at han ikke kan være dirigent til generalforsamlingen . CO har 

                     så forespurgt Søren D Sørensen om han vil hjælpe os denne aften. Der har SDS sagt ja til. 
       På valg  fra bestyrelsen er: 
       Tonni Ristorp der skal findes en ny kasserer da TR er blevet kasserer i SFU. 
        2 bestyrelsesmedlemmer LEBF og JP er på valg de ønsker genvalg. 
        1 revisor Valdemar Riis Søndergaard ønsker ikke genvalg så der skal findes en ny. CO kontakter         
        Steen Bagge for at høre om han vil stille op som revisor. 
        CO kontakter Tom Carlsson og Arne Sundberg for at høre om de vil fortsætte som suppleanter. 
        CO oplyste at deadline for indlæg til beretningen fra alle udvalg, er den 1/12 2010. 
 

7.3) Venneforening 
 TR  kontaktede under bestyrelsesmødet telefonisk vennernes formand Kelly  for at få afklaret               

        problematikken i venneforeningen. Kelly oplyste at deres kasserer ikke stiller op til førstkommende      
        generalforsamling. Endvidere er der indtægter i foreningen. Dommerne opkræver kampafgifter ude i    
        klubberne og Kassereren opkræver kampafgifterne af dommerne. 
7.4) 
7.5) 
7.6)  
 

  8) Eventuelt 
        CO oplyste at FAF vil give alle deres dommere et førstehjælpskursus med  
        hjertestarter og vil selv betale det. CO oplyste at SBU har søgt Tryg fonden om midler til at    
        førstehjælp kan blive en fast del i dommeruddannelsen. SØF vil afvente situationen til der     
        kommer en tilbagemelding fra SBU. 
         
          
         Vedr. fødselsdage så vil TR bringe en erkendelighed til Søren O Jacobsen 
         CO klarer erkendelighed til Valdemar Riis Søndergaard 

 

  9) Medtages på næste møde: 
           Generalforsamling 
           Årets Søffer – Årets dommer- Årets talent  
           Indstilling til nåle 
                       Retningslinjer for at dømme for egen klub. 
           Svedtrøjer SØF  
 

10) Næste møde: den 23/11 kl.18:30 
 

11) Mærkedage indtil næste møde:  
fredag 22/10  Søren O Jacobsen 50 år 
mandag 8/11  Valdemar Riis Søndergaard 70 år. 
 
 



 
Claus Olsson   John Hansen   Tonni RistorpT 

 

 

 

 

 

 

 

  Lars Erik Buller Friis    Jens Pedersen 


